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Stayer László polgármester 

Nagy tisztelettel köszönti a jelenlévőket a munkaterv szerinti utolsó, ciklust záró 
testületi ülésen. Megállapítja, hogy valamennyi képviselő-testületi tag megjelent, az 
ülés határozatképes, és az ülést megnyitja (1730 órakor). A meghívóban jelzett 
előterjesztéseket javasolja megtárgyalni azzal a kiegészítéssel, hogy az egyebek 
napirend keretében kéri sürgősségi előterjesztésként megtárgyalni az ülés előtt 
kiosztott napirendi javaslatokat is, melyek a következők: 
- Előterjesztés a Rigó Miklós végrehajtás megszüntetése tárgyában 
- Előterjesztés a Magyar úti társasházak közötti parkolók kivitelezésére beérkezett 
árajánlatok elbírálására 
- Előterjesztés a Petőfi út csapadékvíz elvezetés kivitelezésére beérkezett árajánlatok 
elbírálására 
- Előterjesztés új bölcsőde építéséhez ingatlanok megvásárlására 
- Előterjesztés az OTP tulajdonában lévő ingatlan megvásárlására 
- Előterjesztés Rácz Csaba József önkormányzati ingatlan megvásárlására tett 
ajánlatáról 
Kérdezi képviselőtársait, hogy az egyebek napirend keretében kíván-e valaki szólni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Egy eseményről szeretne tájékoztatást adni. 

Stayer László polgármester 

Kéri képviselőtársait, hogy aki a napirendet az elmondottak szerint elfogadja, igennel 
és kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend: 
1.  Beszámoló az Önkormányzat 4 éves gazdasági programja végrehajtásáról 
2. A Szociális Bizottság beszámolója 4 éves munkájáról 
3.  A Pénzügyi Bizottság beszámolója 4 éves munkájáról 
4. Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság beszámolója 4 éves munkájáról 
5. Tájékoztató a Roma Nemzetiségi Önkormányzat 4 éves munkájáról  
6. Egyebek 

6.1. Előterjesztés a Rigó Miklós végrehajtás megszüntetése tárgyában  
6.2. Előterjesztés a Magyar úti társasházak közötti parkolók kivitelezésére 

beérkezett árajánlatok elbírálására 
6.3. Előterjesztés a Petőfi út csapadékvíz elvezetés kivitelezésére beérkezett 

árajánlatok elbírálására 
6.4. Előterjesztés új bölcsőde építéséhez ingatlanok megvásárlására 
6.5. Előterjesztés az OTP tulajdonában lévő ingatlan megvásárlására 
6.6. Előterjesztés Rácz Csaba József önkormányzati ingatlan megvásárlására tett 

ajánlatáról  
6.7. Képviselői tájékoztató 
 
 

Napirend előtt: 
-  Tájékoztató a legutóbbi soros ülés óta történt eseményekről, a meghozott 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket, 2014. augusztus 28-án tartottuk, az azóta 
lezajlott fontosabb tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
- Augusztus 31-én a Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és 
Gimnázium-, majd szeptember 1-jén a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Gimnázium 
és Szakközépiskola tanévnyitó ünnepségén vettem részt. A Lipthay Béla 
Mezőgazdasági Szakképző Iskola tanévnyitóján jegyző úr képviselte a város 
vezetőségét. 
- Szeptember 6-án a Nemzetközi Tűzoltó Hidak rendezvényén voltunk jelen több 
képviselőtársammal egyetemben Pösténypusztán. 
- Szeptember 9-én délelőtt befektetőkkel tárgyaltunk egy, reményeink szerint 
Szécsényben induló elektronikai összeszerelő üzem kapcsán. Délután a XXV. 
Zománcművészeti Alkotótábor időszaki kiállításának megnyitóján köszöntöttem a 
vendégeket a múzeumban. Ugyanezen a napon rendkívüli képviselő-testületi ülést is 
tartottunk. 
- Szeptember 10-én a Kelet-Nógrádi Hulladékrekultivációs Társulás-, a Szécsényi 
Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás, valamint az Észak-Nógrád Vízmű 
Kft ülésén Smelkó István képviselő úr képviselte az önkormányzatunkat.  
- Szeptember 11-én a Szécsény Térsége Humánszolgáltató Intézményfenntartó 
Társulás társulási ülésén vettem részt.  
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- Szeptember 12-én a wartai testvértelepülésünk küldöttségét fogadtuk több 
képviselőtársammal, jegyző úrral együtt, akik a szombati Szüreti felvonulásra és 
Rákóczi Fesztiválra érkeztek városunkba. Ezúton szeretném megköszönni 
felvonulóknak, fellépőknek, szervezőknek, hogy munkájukkal hozzájárultak a 
rendezvény színvonalas megrendezéséhez.  
- Szeptember 15-én rendkívüli képviselő-testületi ülést tartottuk. 
- Szeptember 16-án a könyvtárban Keszthelyi-Mangó Gabriella és Majsányi Kati 
szerzői estjén vettem részt.   
- Szeptember 17-én a Zenthe Ferenc Színház képviselőjével és Garamvölgyi 
Andreával, a Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft igazgatójával együttműködési 
szerződést írtunk alá egy bérletkonstrukció kialakításról, melynek keretében a helyi 
színházkedvelőknek lehetősége nyílik egy három darabra szóló bérletet váltani, nagyon 
kedvező, ötezer forintos áron. Az első előadás november 6-án lesz a művelődési 
központunkban. 
- Szeptember 19-én rendkívüli képviselő-testületi ülést tartottunk. 
- Szeptember 20-án a nyolcadik alkalommal megrendezésre kerülő Nógrádi 
Megyenap, illetve az „Együtt tervezzük a jövőt - Nógrád megye területfejlesztési 
koncepciója és programja” záró konferenciája került megrendezésre városunkban, és 
további tartalmas rendezvények zajlottak ezen a napon. Áldozatsegítő roadshow, 
délután a Keresztény Értelmiségiek Szövetségének szécsényi csoportja szervezésben a 
Templomok éjszakája, illetve az Evangélikus Egyházközösség Nyitott Templomok 
Napja rendezvényei folyamatosan várták a látogatókat, érdeklődőket. Ezúton 
köszönöm a szervezőknek, a támogatóknak, a fellépőknek és a látogatóknak a 
részvételt és a színvonalas programot! 
- Szeptember 21-én a II. Nemzetközi Két Híd futás verseny zajlott a ráróspusztai 
Madách híd, és a pösténypusztai Katalin-híd érintésével. A Várkertben gyerekeknek 
szóló rendezvények voltak. Megduplázódott a tavalyi évhez képest a résztvevők száma, 
aminek nagyon örül. Már most ígéretet kaptunk, hogy a jövő évben kiemelt 
rendezvényként központi megjelenési felületet is fogunk kapni, és reméljük, hogy 
ezáltal még többen fognak majd erre a rendezvényre eljönni. 
- Tegnap délután a Pénzügyi Bizottság tartotta ülését.  
- A mai napon délelőtt a Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság tűzoltó 
szakmai versenye zajlott városunkban. Nagyon sikeres volt. Az első alkalom volt, 
amikor valamennyi Nógrád megyei tűzoltó őrs részt tudott venni ezen a versenyen. 
Nagyon elégedettek voltak a körülményekkel, úgyhogy már most megegyeztünk abban, 
hogy jövőre is szeretettel fogadjuk őket. Itt szeretném elmondani, hogy a szécsényi 
tűzoltó csapat kiemelt díjat kapott, amihez szívből gratuláltam nekik. A versenyt ugyan 
nem ők nyerték, de több értékes díjat is elhoztak az itteni őrs résztvevői. A dobogós 
helyezést elért csapatok között is szép számmal álltak szécsényi tűzoltók, akik más 
őrsökön szolgálnak.  
Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a 2014. augusztus 28-án és az 
azóta tartott testületi üléseken hozott határozatok végrehajtására a szükséges 
intézkedéseket megtettük. 
Kérem tájékoztatóm elfogadását!” 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
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1.  Beszámoló az Önkormányzat 4 éves gazdasági programja végrehajtásáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 
(A napirend vitája szó szerint került lejegyzésre.) 
 

Stayer László polgármester 

A beszámoló írásos anyagát valamennyien megkaptátok, én úgy gondolom, hogy elég 
bőséges anyag, van mire büszkék lennünk, megdolgoztunk ebben a négy évben a 
sikereinkért. Azt gondolom, hogy inkább kérdezzenek képviselőtársaim, fűzzenek 
hozzá véleményt, de előtte megkérdezem a Pénzügyi Bizottság véleményét.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság a beszámolót tárgyalta, három fővel határozatképes volt a 
bizottság, kettő támogatás, egy tartózkodás álláspontját foglalta el a bizottságunk.  

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Kérem az oktatási bizottság véleményét. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és négy igen szavazattal 
elfogadásra javasolja. A bizottság véleménye az volt, hogy köszöni a hivatal 
apparátusának, a jegyzőjének, polgármester úrnak, alpolgármester asszonynak azt a 
munkát, amit végeztek. És hát, ahogy szoktuk is mondani, együtt csináltuk ezt az 
egész dolgot, és együtt lehetünk büszkék arra, amit elvégeztünk. És igenis büszkék 
lehetünk erre a dologra, el kell olvasni, és a sorok között olvasni is lehet, meg a 
számokat meg kell nézni, és nyilvánvalóan látszik, hogy amit vállaltunk, azt 
teljesítettük. Köszönöm szépen! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Most a kérdések, vélemények elmondására adok lehetőséget, 
elsősorban képviselőtársaimnak. Antal Ferenc képviselő úr jelentkezett, parancsolj! 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tisztelt Polgármester Úr, tisztelt Képviselőtársaim! A program tekintetében azt 
gondolom, hogy polgármester úr is tudja, és remélem, érti, érzi a véleményemet, mert 
a bizottsági ülésen az én személyem tartózkodott. Tény és való, hogy sok pozitív lépés 
történt a négy év alatt, amire szüksége volt Szécsénynek, hasznára vált a városnak. 
Pontonként nem kívánok végighaladni nyilván ezen. Az elsőnél, hogy „város 
működőképességét megőrizni” - azt tenném hozzá, hogy a korábbi 
önkormányzatoknak is sikerült hál’ Istennek megőrizni a város működőképességét, 
csődöt nem kellett jelenteni 1990-től egy testületnek sem. Most a másik az, hogy 
valóságos munkahelyek igazából nem jöttek létre, a közmunka foglalkoztatás az, ami 
által csökkent a munkanélküliség. Hát itt vizsgálható volna az is, hogy milyen értékben 
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történt itt valóságos munkafolyamat, hogy zajlik, mint zajlik. Én olyan véleményt is 
hallottam, hogy: inkább ne csináljál semmit, csak ott legyél nyolc óráig. Aztán a 
nyolcórás műszakban, nyilván ezért is, azt a megfelelő összeget kapják, az ötvenezer 
forint körüli értéket. Viszont több olyan ember is van, aki kiteszi a lelkét, látom, ez 
viszont annak megalázó, ez az ötvenezer forint, ami viszont az állam tekintetében igen 
jelentős összeget jelent országos szinten. Adósságkonszolidációval kapcsolatosan már 
többször elmondtam a véleményemet, hogy én itt azt látom, hogy „állam-bácsi” az 
egyik zsebéből a másikba tette a pénzt. A városnak jó, hogy nincs hitele. Az állam 
átvállalta ezeket az összegeket, ami 500 milliárd forint, viszont másik csatornából 
csoportosította át.  

Stayer László polgármester 

Képviselő úr úgy érti, hogy ez jó a városnak. Jól értettem, ezt mondta, ugye?  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Jó. Az országnak aztán ... 
 

Közbeszólás: 

Stayer László polgármester 

Mi Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének tagjai vagyunk, minket 
azzal bízott meg a város, hogy Szécsény város érdekeit képviseljük, és minden olyan 
dolognak örüljünk, ami jó a városnak. Köszönöm, képviselő úr is kimondta, hogy ez jó 
a városnak. Elnézést, hogy a szavába vágtam! 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Én is köszönöm! Igazából nagy volumenű beruházás nem történt. Említeném azt a 
szlogent, hogy „mögöttünk a Kormány”, ennek ellenére sem igazán. Voltak 
pályázatok, jöttek pályázati összegek, viszont amikor közbeszerzésre került sor, három 
meghívott szereplő közül szinte mind a három budapesti volt, helyi vállalkozók 
igazából nem olyan mértékben tudtak részesülni, mint ahogy az régebben volt.  
Azt még, hogy a fiatalok elvándorlását azt tapasztaljuk, tehát mindannyian itt hagyják 
a várost, itt hagyják Szécsény. Még egy gondolat, hogy: Benczúrfalva és 
Pösténypuszta lakóit egyenrangú állampolgároknak tekintjük. Úgy gondolom, hogy az 
előző önkormányzatok is egyenrangú állampolgároknak tekintették, sőt abban az 
időben működött Településrészi Bizottság is, amit viszont ez a testület megszüntetett.  
Ilyen gondolat: civil egyesület erősödtek, Benczúrfalván jelentős mértékben, egyesület 
alakult, Pöstényben is indul valami. Kettős érzést tud indukálni bennem, hogy éppen 
az önkormányzat munkájának köszönhetően ez létrejött, ez a fajta kezdeményezés. 
Tudom azt, mert részese voltam, hogy független volt az önkormányzati 
tevékenységtől, munkától az, hogy volt a Falunap, a disznóölés és sorolhatnám a 
rendezvényeket. Ilyen jellegű gondolatok mentén tartózkodtam, és valószínűleg most 
is tartózkodni fogok a megszavazása tekintetében. 

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Varga Béla képviselőtársam jelentkezett.  
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Varga Béla képviselő 

Köszönöm szépen. Mindig szeretettel hallgatom Antal Ferenc képviselőtársamnak 
értékes gondolati kalandozásait. Most is így történt. És igazából szeretnék neki 
segíteni, hogy a ciklusprogramnak a mi értékrendünk szerint történő értelmezésében 
némi támpontot adjak önnek, alapvetéseket, kedves Képviselőtársam. Kezdjük a 
legelső pontot, hogy eladósodott, hitelekkel terhelt városunk működőképességét 
megőriztük. Tisztelt Képviselőtársam, szeretném emlékeztetni önt, hogy talán az önök 
pártjában is van egy jó közgazdász, aki most ugye jelentősen aktív életet él, bölcs 
gondolataival segíti a városértelmezést, talán érdemes lenne tőle megkérdezni, hogy 
közgazdasági alapelvek szerint, ha 464 millió forintos, úgymond városi adósságot nem 
enged el az állam, vagy nem vállalja át a magyar Kormányzat, akkor ön szerint hány 
hétig működhetett volna az a város. Megjósolom önnek, hogy nem sokáig. Tehát 
igazából én azt mondom, hogy ennek a dolognak maximálisan csak örülni lehetne, és 
köszönetet lehetne mondani Magyarország Kormányának, hogy ezt a hatalmas 
adósságot átvállalta. Valóban igaz, hogy elmúlt ciklusok alatt lettek ezek fölhalmozva, 
és a legjelentősebb része, matekból önök jók, akkor ki tudják számolni, az elmúlt két 
ciklusban, az önök által vezetett nyolc évben jött az adósságnak a túlnyomó, tetemes 
része. Én úgy gondolom, hogy ez nagyjelentőségű lépés volt, hogy ez a testület, önnel 
együtt, és a mai mostani magyar kormányzati segítséggel, ezt a működőképességet 
meg tudta őrizni. A másik fontos gondolat, ami nekem gyakorlatilag szintén 
fölvetődött, hogy képviselőtársam mondta a munkahelyteremtést. Mi mindig is 
elmondtuk, hogy ennek az önkormányzatnak fontos szempont a munkahelyteremtés. 
Szeretném ismét segíteni önnek, egy kis szoftverfrissítést eszközöljünk akkor, az 
elmúlt időszakban, és kérem a hivatali jegyző urat, hogy legyen szíves keresse már 
meg a képviselő-testületi ülés anyagából, ami rögzítve lett, az előző ciklus 
polgármestere lenyilatkozta, hogy egy önkormányzatnak nem feladata a 
munkahelyteremtés. Akkor mi, annak idején, képviselőtársaimmal hevesen 
tiltakoztunk ez ellen, mert nem így gondoltuk. Most sem így tettük. Számomra meg 
van annak a maga bűbája, hogy képviselőtársam szavából és szájából hallani ezt, hogy 
önöknek most már kiemelten feladata a munkahelyteremtés. Én ennek, őszintén szólva 
örülök, mert legalább látom azt, hogy száznyolcvan fokot tudtak fordulni, csak arra 
kell vigyázni, nehogy tengelykörül meg tudjanak forogni, és ismételten ugyanott 
legyünk, ahol négy évvel ezelőtt. Én nagyon sajnálom, hogy képviselőtársam nem 
tudott velünk eljönni munkahely látogatás kapcsán, ami a sokat bírált, Start-
munkaprogram kapcsán volt. Mi képviselők vettük a fáradságot, és elmentünk 
megnézni a közmunkaprogramot. Való igaz, közmunkaprogram nem oldja meg a város 
problémáját. Nagyon sokan bírálják, többé-kevésbé joggal, de azért lássuk annak az 
előnyeit is. Ha képviselőtársam eljött volna, akkor látta volna, hogy ezek az emberek, 
akik a közmunkaprogramban szerepeltek, ezeknek nagy része, túlnyomó többsége 
sajnos a munkavilága piacán már nem találna munkahelyet. Én úgy gondolom, hogy 
ezeknek egyetlenegy lehetősége van még, hogy tisztes, becsületes munkát tudjanak 
végezni, ez a közmunkaprogram. Én azt érzem, hogy ha a Kormányzat ebben nem 
adott volna hozzá forrást, üzletági szempontokat, akkor komoly gondok lettek volna. 
Én láttam a közmunkaprogramban, képviselőtársaim is látták, két része volt, az egyik, 
csak aki azt mondta, hogy: „hmm, mért kell ezért a kis közmunkáé dolgozni, korábban 
jó volt, hogy csak be kellett járni a segélyé”. Ennek az időszaknak vége, 
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Képviselőtársam! Csak munkával, becsületes értékrenddel lehet ma pénzt keresni 
Magyarországon. Mi erre kérjük az embereket, s ezt a vonalat tudjuk támogatni. Azt, 
aki ingyen szeretne élni, az sajnos nem a mi rendszerünkbe való. Úgy gondolom, hogy 
nem is az önökébe. Másik része, aki becsülettel dolgozott, el kellett volna jönni, meg 
kellett volna nézni, nagyon sok tisztességes embert láttam, mind a mezőgazdasági 
programban, aki részt vett, mind a konyhaprogramban, aki részt vett, s mind, aki az 
úgynevezett kockakő térelem-gyártó, beton-munkafolyamatokban részt vett. Ezek az 
emberek becsülettel örültek annak, hogy van munkájuk, igaz elismerték, hogy valóban 
nem sokat keresnek, lehetne több pénzt is keresni. De hát őszintén, nézzünk szét, ki ne 
mondaná azt, hogy többet keresne a jelenlegi fizetésénél. Biztos vagyok benne, hogy 
képviselőtársaim is mondaná, hogy ő is szeretne többet keresni a jelenlegi 
munkahelyén. Én is, mindenki. Ez, gondolom egy olyan folyamat, ami most erről szól, 
hogy jelenleg ez van, és ez egy hasznos munka volt, s az emberek örültek annak, hogy 
biztos munkahelyük van, és értékteremtő munkát tudnak végrehajtani. Én azt 
mondom, hogy szívesen láttuk volna önt, hogyha eljön, és ön is meggyőződik a saját 
szemével ennek a hasznosságáról is. Ugyanakkor mi még, ami a közmunkaprogramot 
illeti, én annyit tudunk mindenkinek ajánlani és kérni, hogy jöjjenek el és nézzék meg. 
Ha van jó ötletük, mondják el. Én azt gondolom, hogy ezek a munkák és ezek a 
folyamatok, amik ott vannak, egy jó irányba történnek ennek az elmozdulásai. Én úgy 
gondolom, hogyha képviselőtársam felelősen gondolkodik, és remélem, hogy így van, 
akkor ezt a dolgot tudja támogatni, függetlenül attól, hogy politikai identitását, 
hovatartozását most vizsgáljuk-e, vagy sem.  
Ami még a ciklusprogramhoz tartozik, én úgy gondolom, hogy a Szécsény és térsége 
tekintetében, mind a városban, mind az egészségügyi centrumot illetően, egy jól 
működő intézmény van, ahhoz nekünk egy forintot sem kell tennünk. Nem volt ez 
mindig így képviselőtársam, mert emlékezzen vissza rá, hogy volt egy olyan időszak, 
amikor nagyon komoly pénzébe került az önkormányzatnak, amikor súlyos milliókat 
kellett ilyen dolgokra áldozni. Most ott vagyunk, hogy egy forintunkba nem kerül, egy 
jól működő, minőségi egészségügyi centrumnak a működtetése. Köszönhetően annak, 
hogy ott egy jó csapat dolgozik, és becsülettel, tisztességgel látják el a munkájukat. 
Nagyon sok száz ember nyilatkozik erről pozitívan. El kell menni képviselőtársam. Én 
ott szoktam lenni, minden héten minimum kétszer. Beállok a sorba, vagy betegként, 
vagy csak mint munkafolyamatból, és meghallgatom azt, amit ott mondanak az 
emberek. Örülnek annak, hogy van egy jól működő intézmény, örülnek annak, hogy 
kulturált színvonalon vannak, és örülnek annak, hogy nem kell nekik eljárni sem 
Balassagyarmatra, sem Salgótarjánba, sem messzebb helyre. Én azt mondom, ezek is 
jelentős eredmények. Anélkül, hogy felsorolnám azt, hogy maga azok a fejlesztések, 
amik voltak a Leader programból, azt hiszem, hogy a város kiválóan együttműködött 
mindazokkal a szervezetekkel, amelyekkel tudtunk közösen pályázni, tudtunk 
eredményt elérni, tudtunk értéket alkotni, tudtunk létrehozni fizikális objektumokat, 
olyanokat, mint lakófunkció erősítő tevékenységek, közösségi funkciókat erősítő 
tevékenységek, közszféra funkciót szolgáló tevékenységek, infrastrukturális 
beruházások - nem szeretném végigolvasni. Ha a képviselőtársam a harmadik oldalt 
látja, akkor ezt fel fogja tudni mérni, hogy miről beszélek. Ugyanakkor azt is érdemes 
látni, hogy mind az önkormányzati intézményeknél ott voltak az alternatív 
energiatermelési technológia kiépítése, napelemek, nagyon fontos dolog, 
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képviselőtársam. Takarékoskodunk, azon vagyunk, hogy ökogreen üzemmódba 
kapcsoljuk, és minél kevesebbet kelljen fizetni az olyan gázárért, ami már 
megfizethetetlen lenne, ha a Magyar Kormány itt sem lépett volna elébe, és 
visszaszorította volna a gázárakat és az energiahordozók árait. Úgy gondolom, hogy az 
önkormányzat világos, egyenes úton halad előre, Képviselőtársam, és ennek mind-
mind az a jelentősége, hogy olyan ciklust szeretnénk végigvinni, ami nemcsak az 
önkormányzatnak jó, hanem reményeink alapján a lakosoknak is. Persze bizonyára 
vannak, akik elégedetlenek. Én ezt nem vitatom. Magam is szoktam elégedetlenkedni, 
hol ezért, hol azért, de azt azért lehet látni az irányt, az szerintem jó. És ha 
képviselőtársam is felelősen gondolkodik, akkor én annyit kérek, hogy ezt a 
programot, ezt a ciklust szavazza meg Ön is! Köszönöm szépen! 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Tisztelt Képviselőtársam! Kérésem lenne, mert ön itt azt mondta, és több dologra nem 
szeretnék reagálni, mert megtette Varga képviselőtársam, a közmunkaprogramra azt 
mondta, hogy megalázó fizetéseket kapnak, és hogy tulajdonképpen nem ért egyet 
ezzel. Megnéztem az önök kampányfilmjét, amiben az egyik képviselőjelölt azt 
mondta, hogy jó dolog, a másik azt mondta, hogy nem jó dolog. Hát jó lenne, ha ebben 
konszenzusra jutnának egymás között is, hogy milyen álláspontot képviselnek kifelé a 
város felé, mert én azt gondolom, hogy az egység az fontos, de akkor amit mondunk, 
az is egységes legyen. És még azt szeretném hozzátenni, vagy megkérdezni, hogyha 
megalázó ez a pénz, akkor ezt meg fogják szüntetni önök? Nem fogják támogatni a 
további közmunkaprogramot a városban, hogyha esetleg az önkormányzat képviselő-
testületében többségbe kerülnek? Ezt azért szeretném megkérdezni, és szeretnék 
választ is kapni rá. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ha maga a kampányfilmről beszél, Képviselő úr, akkor egy rövid gondolat erejéig 
elmondom azt, hogy széllel szemben lehet pisilni, de nem érdemes. Nyilván van a 
Kormánynak egy álláspontja, egy koncepció, az EU-s források célirányos elosztása. 
Ezeknek a pénzösszegeknek, amit úgy gondoltuk, hogy lássanak tisztán a városlakók, 
nem függvénye az, hogy milyen színű az adott ... 
 
Közbeszólás: 

Stayer László polgármester 

Bocsánat, Képviselő úr! Legyen szíves a kérdésre válaszolni, mert ön nem arra 
válaszol. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Arra szeretnék válaszolni. 

Stayer László polgármester 

De most ne az előttünk álló időszakról beszéljünk, hanem arról beszéljünk, amire a 
kérdés vonatkozott. Ön a start-munkaprogramot bírálta. Képviselő úr azt kérdezi, hogy 
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önök meg akarják szüntetni ezt a start-munkaprogramot? A közfoglalkoztatást, mint 
intézményt, meg akarják szüntetni? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Elmondtam a véleményemben is azt, hogy bár igen sok pénzébe kerül ez az államnak, 
sajnos olyan gazdasági környezetet viszont nem tud exponálni, teremteni, amiben egy 
ténylegesen felmenő, GDP növelő tevékenység volna. Van szerepe, kell, hogy legyen 
az államnak mindig is szerepe olyan környezetben, ahová nem hajlandó az ipar 
települni.  

Stayer László polgármester 

Képviselő úr! Bocsánatot kérek, a kérdés elég egyértelmű. Meg akarják szüntetni a 
közmunkaprogramot, vagy sem? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Nem. Államilag lesz támogatott, az önkormányzatnak alig-alig kerül valamibe, kis 
összegekbe.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Akkor most jó dolog, vagy rossz dolog? 

Stayer László polgármester 

Ha a magyar állam ezt a lehetőséget biztosítja számunkra, akkor mi, akiknek az a 
felelőssége, hogy amennyiben nincs, vagy nem volt eddig mondjuk munkahely, akkor 
foglalkoztatási lehetőséget adunk az embereknek az állam által kínált formában. Ha 
élünk ezzel a lehetőséggel, akkor teljesítjük-e azt a hivatásunkat, amire megbízatást 
kaptunk a városlakóktól, hogy az ő érdekeiket szolgáljuk, akkor Ön szerint felelősen 
járunk-e akkor el, amikor ezt kihasználjuk, vagy használjuk, vagy nem? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ki kell használni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszönöm szépen! 

Stayer László polgármester 

Köszönjük! Van-e még valami kérdés? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszönöm szépen a véleményeket! Az álláspontok különböznek, nagyon sok 
dologban, természetesen, amit már az előbb is mondtam, hogy történtek jó lépések, 
fejlesztések, amikre igen csak szükség volt. Az éppen állam adta lehetőségeket 
nagyjából kihasználta az önkormányzat, ... 
 
Közbeszólás:  
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Stayer László polgármester 

Köszönöm a dicséretet! 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

... de, viszont a jogos kritika is ott volt bizonyos fokig mögötte. Köszönöm! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm! Azért nem esünk túl ilyen egyszerűen ezeken az Ön által tett 
megjegyzéseken. Sikerült megőrizni a város működését. Milyen áron? Milyen áron 
sikerült megőrizni mondjuk az elmúlt időszakban a város működését? Menjünk egy 
kicsit bele a részletekbe. 464 millió forintos adósságot vettünk át. Három fontos tétel: 
kétfajta hitel, illetve kifizetetlen számlák. Mennyi kifizetetlen számlát örököltünk meg 
az előző városvezetéstől? Közel 80 millió forintot. Közel 80 millió forint kifizetetlen 
számlát! Volt 2007-es kifizetetlen számla is. Mennyi a fizetési határidő? 60 nap. Csak, 
hogy maradjunk itt a berkeken belül, csak bizottsági tagoknak, képviselő-testületi 
tagoknak 13 millió forint kifizetetlen számlát hagyott hátra a szocialista városvezetés. 
13 millió forintot! 2009-es kifizetetlen tartozások, 2010-ről már nem is beszélünk, de 
mindenkinek. Volt egy-két képviselő, akinek ki volt fizetve, de a döntő többségének 
nem. Ennyit a szociális érzékenységükről és az egyenlő elbírálásukról. Mi minden 
képviselőtársunknak, minden bizottsági tagnak, az önök által hátrahagyott sarát is 
rendeztük. 81 millió forint számlát fizettünk ki. Közben is keletkeztek bőséggel, és 
mindent kifizettünk. Hitelek: fejlesztési hitel - én úgy gondolom, hogy jogosak voltak 
azok a döntések, ha mi hasonló helyzetbe kerültünk volna, vagy kerülünk a következő 
időszakban, hogy egy-egy jelentős beruházás érdekében fejlesztési hitelt vegyünk föl, 
és az a város érdekeit szolgálja, valószínűleg mi is úgy döntenénk, hogy támogatjuk 
azt a fejlődést. Csakhogy önök jelentős működési hitelt is felvettek, amiből fedezték a 
város mindennapi működését. Fizettek gázszámlákat, pedagógusok bérét, 
áramszámlát, és a többi, és a többi. Másként nem maradt volna életben a város. És 
Önök 2010-ben úgy adták át a várost, hogy igenis csőd közeli helyzetben voltunk, és 
ha akkor nem kapunk segítséget, akkor le lehetett volna húzni a redőnyt. Én tudom, 
meg mi tudjuk, akik benne voltunk, mi tudjuk. És ez nagyon cinikus megjegyzés úgy, 
tisztelt Képviselő úr, hogy felvettek úgy hiteleket, hogy például a 2010-es évben két 
részletben kellett volna több mint 8 millió forintot kifizetni. Minden évben márciusban 
és októberben kellett, és Önök nem fizettek márciusban, hanem októberre ütemezték 
az elsőt, a választások utánra, és novemberre, vagy decemberre a másodikat. Önök 
nem felelősen gazdálkodtak, hanem mindent egy lapra tettek föl, és nem tiszteltek se 
Istent, se embert, hanem mindent feláldoztak azért, hogy valami sikerül legyen. És ezt 
a városlakók tudták és érezték, és erről formáltak véleményt. 240 millió forintos 
forráshiánnyal fogadtuk el a 2011-es évi költségvetésünket. 210 millió forinttal a 
2012-es évit. A 2014-es évben 30 millió forint tartalékunk volt, Képviselő úr! Akkor 
jól gazdálkodtunk a város vagyonával, vagy nem. Az, hogy adósságkonszolidáció volt, 
az azt jelenti, hogy nulla. De az, hogy plusz lett, abban azért nekünk is nagyon-nagy 
részünk van. Ön azt mondja, hogy valóságos munkahelyek tulajdonképpen nem 
létesültek a városban. Hát akkor egy kicsit nézzük már végig az elmúlt időszakot. 
Kezdjük a start-munkaprogrammal. Az értékteremtő program, pontosan amiről Varga 
Béla képviselő úr is beszélt. Betonelem gyártó cég, az állattartó telep, a 
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mezőgazdasági munkában a földeken dolgozó emberek, mind-mind értéket 
teremtettek, és olyan munkahelyek ezek, amik hosszú távon meg fognak állni a saját 
lábukon. Élünk azzal a lehetőséggel, amit Magyarország Kormánya nyújt. Ön is 
helyeselte ezt a döntésünket. Így van? Most jutottunk el arra, azzal a felelősségteljes 
gazdálkodással, amit folytattunk, most jutottunk el arra a pontra, hogy ezt az egész 
értékteremtő Start-programot, mint egy pályázatot, igaz pályázat volt eddig is, de 
ugyanúgy tudjuk tekinteni, mint egy pályázatot. Egy olyan pályázatot, amihez 80 vagy 
90 százalékos támogatást kapunk. Mert biztosítják hozzá az összes alapanyagot, és 
biztosítják a foglalkoztatottak bérének egy részét. A következő ciklusunktól úgy 
tudjuk ezt a programot tovább folytatni, hogy azoknak az embereknek, akik dolgoznak 
ebben a munkában tisztességesen, majd arra is kitérek, amit az előbb megjegyzett, akik 
tisztességesen dolgoznak, azok nem azt a bért fogják kapni, amit az állam adott, hanem 
mi azt egy támogatásnak fogjuk tekinteni, amit ki tudunk, meg ki is fogunk egészíteni. 
Helyben foglalkoztatjuk az embereket, normális körülmények között, ezek az emberek 
itt Szécsényben értéket teremtenek. Nem kell csak kijönnie az iskolából, ahol tanít 
képviselő úr, és rálép arra a viakolorra, amit a mi start-munkásaink készítettek. Vagy 
el kell menni a Szontágh utcába, lehet, hogy egy kicsit lassabban készül, de majd erre 
is kitérek, hogy mit jelent ez a start-munkaprogram, nekünk mondjuk, akik felvállaltuk 
azt, hogy több száz embernek nyújtunk foglalkoztatási lehetőséget. És szembesülünk 
azokkal a megjegyzésekkel, amiket Ön mondott, igen, de ezeket a küzdelmeket mi 
vívjuk meg. És nem adjuk fel, és igenis értelmet akarunk adni a munkának, az életnek 
itt Szécsényben. Azoknak az embereknek, akik most még lehet, hogy így állnak hozzá, 
és ebben sajnos az önök Kormányának, és az önök elveinek nagyon-nagy szerepe van, 
hogy ehhez szoktatták hozzá az embereket, hogyha otthon terpeszkedtek, akkor is 
megkapták azt a pénzt. Ezt az önök Kormánya vezette be. Morálisan lenullázta az 
ország lakosságát. És önök mutogatnak most erre a programra, mint egy fekete 
bárányra?!  
Valóságos munkahelyek: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet idejében két iskola 
működött Szécsényben, a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda, Bölcsőde, 
Gimnázium és Szakközépiskola, meg a Lipthay iskola. Most meg három, a Lipthay, a 
Rákóczi iskola és a katolikus iskola és óvoda. Önök nagyon csúnya kampányt 
végeztek a katolikus iskola indításakor. Nagyon-nagyon csúnya, lejárató kampányt 
végeztek, és a város lakossága mégis döntött, ahogy döntött. Mi a lehetőséget kínáltuk 
fel a lakosságnak, a szülőknek, a pedagógusoknak, a gyerekeknek. Nem vettük el azt a 
lehetőséget, amit önök adtak itt az állami iskolával, az a lehetőség továbbra is 
megmaradt, mi csak egy új alternatívát kínáltunk fel. Mert önök voltak azok, akik a 
szécsényi szülőkre, pedagógusokra és diákokra rászabadították a nagylóci, meg a 
nógrádszakáli problémás gyerekeket. Ezt ki kell mondani, mert ez így van. És úgy 
szabadították rá, hogy megkérdezték a lakosságot, megkérdezték a szülőket, a 
pedagógusokat, és mindenki, a szécsényiek, a nagylóciak, a nógrádszakáliak is azt 
mondták, hogy nem akarjuk. És önök meg eljátszották itt a nagy demokráciát, itt 
voltam, itt ültem pont ezen a helyen, ott ült szemben a képviselő-testület, önök 
játszották el a nagy demokratát, hogy megkérdezünk mindenkit, utána meg vigyorogva 
szembeköpték az egész várost. Ezt tették, és maguk mutogatnak most itt bármire! 
Hétcsoportos óvoda működött az önök idejében, most nyolc csoport működik, az 
további két óvodapedagógus meg egy dajka. A katolikus iskolában elsőtől nyolcadikig 
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két osztály évfolyamonként, egy osztály kilencediktől tizenkettedikig. Az állami 
iskolában ugyanúgy meg van. Az önök idejében Salgótarjánból jártak be a Kőrösi 
gimnáziumba pedagógusok, tömkelege, most meg azért zömében szécsényi 
pedagógusok, vagy Szécsény környéki pedagógusok dolgoznak. Én úgy gondolom, 
hogy nagyon jó döntés volt annak az oktatási intézménynek a Váci Egyházmegyéhez 
átadása. Minőségileg biztos, hogy semmiféle kárt nem szenvedett a város oktatása. Az 
biztos, de ezt talán Ön vagy megcáfolja, vagy megerősíti. Ön is ott dolgozik, ön is 
odajáratja a gyermekét. Így van? Az egyik képviselőjelölt társa éppen azt forszírozza, 
hogy ő nem tud majd most választani, merthogy most kerül majd iskolába a gyereke.  
A start-munkaprogramban legalább 100 főnek munkalehetőséget adtunk, olyan 
lehetőséget, amiből tovább tudnak lépni, és igenis itt helyben tud ugyanolyan 
körülmények között, ugyanolyan bérért dolgozni, mintha egy munkapiaci munkahely 
irányában helyezkedne el. De ez még csak a kezdet. Folyamatos tárgyalásaink vannak 
olyan munkahelyteremtő beruházásokkal, olyan infrastrukturális fejlesztésekkel, amik 
a jövőben fognak megvalósulni. Ön azt mondja, hogy tulajdonképpen nagy volumenű 
beruházás Szécsényben nem történt. Másfélmilliárdos szennyvíztelep fejlesztés, 
százötvenmillió forintos hulladék-rekultivációs fejlesztés, kétszázhatvanmillió forintos 
szociális város-rehabilitációs pályázat van. Önök baloldali értékeket vallanak, szociális 
érzékenység. Én úgy gondolom, hogy ez az önkormányzat tizenhárom önkormányzati 
lakást újít föl, és adja át rászoruló embereknek, csak a Rákóczi út 70 és 80-ban. De 
további öt önkormányzati lakást alakít a volt tüdőgondozó épületében, mert 
odafigyelünk arra, hogy a belvárosban ne hagyjunk elveszni épületet. Ha önökön múlt 
volna, a Sas utcai épület régen nem lenne már, csak egy parkoló lenne rajta, Nógrád 
megye legszebb keresztboltíves pincéjén, ha nincsenek azok a karakán emberek, akik a 
Városvédő Egyesület keretében megvédték azt az épületet. Önök nullává tették volna 
azt az épületet. Ma Nosztalgia Múzeum van abban az épületben, látogatókat fogad. Ma 
éppen a katasztrófavédelem versenyének adott helyet a pincénk. Önök annak a 
kereskedelmi egységnek a parkolójában kampányolnak, akit önök hoztak ide, azon a 
helyen, ahol a városi sportcsarnok és uszoda volt kijelölve.  
Azt Ön is elmondta, hogy az adósságkonszolidáció a városnak jót tett. Én úgy 
gondolom, hogy nekünk ez a dolgunk, hogy a város érdekeit szolgáljuk. Úgyhogy 
ennek csak örülni tudunk.  
Folytatom a fejlesztéseket, amit Varga Béla képviselő úr is mondott, a napelem 
fejlesztés az óvoda tetején. 30 milliós beruházás volt, amihez önerőt tettünk hozzá, 
nem hitelfelvételből, hanem saját erőből kigazdálkodva önerőt tettünk hozzá, és olyan 
mennyiségű energiát termel, hogy az óvodában nem kell áramot fizetni.  
Kint a ligetben automata öntözőrendszerrel láttuk el a sportpályát. Önök nagy pénzért 
felújították a focipályát, meg volt a nagy csinnadratta, és fél év után meg elzárta 
polgármester asszony a vizet, és egy nyár alatt tönkre ment az a nem tudom hány 
millió, 8 millió forintos beruházásból megépített pálya, mert havi 200 ezer forintokat 
kellett a vízdíjért kifizetni. Mi meg egy olyan automata öntözőrendszert alakítottunk 
ki, ami a saját tulajdonunkban lévő kútból húzza ki a vizet és öntözi a pályát. 
Felújítottuk a régi salakos pályát is, befüvesítettük, azt is automata öntözőrendszerrel. 
Előre gondolkodunk, hogy amikor majd működtetjük ezeket a dolgokat, amiket 
megépítettünk, akkor az majd gazdaságosan működjön, hogy nekünk, vagy az utánunk 
következő képviselő-testületnek ne a fejét kelljen a falba verni, hogy idehoztak nekünk 
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egy Chevroletet, csak ötven liter benzint fogyaszt, aztán valahogy el kéne vele jutni a 
szomszéd faluba. Nekimegyünk a nagy kirándulásnak, elindulunk vele Párizsba, csak a 
gyerek hátul az ülésen azt mondja, hogy apa éhes vagyok. De hát drága fiam Párizsba 
megyünk. De apa én meg éhes vagyok, szendvicset meg nem raktál be a kocsiba, 
édesapám, csak megyünk a nagy, ötvenliteres fogyasztású Chevrolettel Párizsba. 
Beszéljünk az egészségügyi centrumról, Képviselő úr! Meg beszéljük a város-
rehabilitációs pályázatról. Mit vállaltunk? Azokat a pályázatokat, amiket az előző 
ciklus elindított, azokat tisztességgel befejeztük. Befejeztük! Aki részt vett már 
pályázat írásában, véghezvitelében, lebonyolításában, elszámolásában, az rangsorolja, 
hogy melyik a nagyobb? Megírni egy pályázatot, megnyerni, vagy végigvinni, 
szembesülni ilyen-olyan, húszmillió forintos plusz tételekkel, amelyek nem voltak 
betervezve önök által, mert az a tervező, aki nagyon jó pénzért megtervezte, az 
elfelejtette éppenséggel beletenni, hogy majd ezt a városfalat húszmillió forintos 
állvánnyal támasztani kell, hogy majd ne dőljön rá a munkásokra, azokat mind nekünk 
kellett kifizetni. De befejeztük, tisztességgel befejeztük a városmag II. rehabilitációs 
pályázatot. Így van képviselő úr?  
Az egészségügyi centrummal kapcsolatban: önök egy olyan pályázatot, érdekes módon 
Budapest, az egészségügyi centrumos pályázatnak a szakmai kivitelezője, meg a 
kivitelezője is egy budapesti cég volt, akivel iszonyú harcokat kellett vívni, hogy 
egyáltalán befejezze a munkát. Önök olyan budapesti céggel kötöttek szerződést, 
akinek a munkatársa egyik nap bejött az épületbe, amikor már működött a rendszer, 
mintha látogató lenne, és fogta magát és elvitt egy hárommillió forint értékű műszert 
az épületből, mert annyival tartozott neki az a budapesti beruházó, akit önök hoztak 
ide, és az alvállalkozója nem volt kifizetve. Le volt írva papíron, meg is fogja látni a 
lakosság, azért szeretném megnyugtatni önöket. Látni fogja a lakosság, hogy az önök 
szakértője milyen működési kiadásokkal tervezte az egészségügyi centrumot. Évi 
szinten körülbelül 30 millió forint mínusz volt betervezve, húsz ember 
foglalkoztatásával. Nem kis harc volt, mire egyáltalán megtaláltuk a megfelelő 
személyt. Nem kis munka volt megtalálni, de megtaláltuk. Olyan intézményvezetője 
van annak az egészségügyi centrumnak, aki beleteszi szívét-lelkét, minden percét azzal 
tölti, hogy az az intézmény jól működjön. És nem 30 millió forint mínuszt termel, 
hanem nem kell hozzátenni egy fillért sem. És nem húsz ember dolgozik ott, hanem 
száz. És nemcsak a járás érdekeit szolgálja az az egészségügyi centrum, hanem még 
Szegedről, meg Mátranovákról, meg Budapestről jönnek ide, mert tudják, hogy itt 
olyan minőségi ellátást kapnak, amit sehol a megyében.  Amit önök elkezdtek, azt 
tisztességgel befejeztük. Ez volt a dolgunk. És annál a beruházásnál is nagyon-nagyon 
komoly problémákkal szembesültünk. Például önök lebontatták a mentőgarázst, de 
arra már nem volt elképzelésük, hogy az pótolni is kellene. És a mi feladatunk az, és 
talán most jutunk el végre oda, hogy mentőgarázst tudunk építeni. Az előző testületi 
ülésen döntöttünk róla, így van? Ön is megszavazta.  
Folytassam? Szélessávú internethálózat, 2006-ban feltúrták a várost és még mindig 
nem működik, mert olyan szerződéseket kötöttek, olyan kivitelezővel kötötték, hogy 
egyszerűen nem bírunk zöldágra vergődni velük.  
 
Közbeszólás: 

 



 14 

Varga Béla képviselő 

És most leírják az újságban, hogy majd ők megoldják a problémát.  

Stayer László polgármester 

Most, most akarják megoldani?  
Fiatalok elvándorlása. Természetesen, gondolom, hogy a fiatalok elvándorlása az 
most, 2010-től indult el, ez az önök idejében nem volt. Tehát 2010-ig ide csak 
özönlöttek a fiatalok, 2010-től, mióta Fidesz-KDNP önkormányzat vezeti a várost, 
azóta vándorolnak el a fiatalok. Így van, Képviselő úr? Most úgy csinálnak, mintha ... 
 

Közbeszólás: 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A folyamat dinamikáját kell nézni. 

Stayer László polgármester 

És mit állapítanak meg a folyamat dinamikájában, Képviselő úr? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Jelentősebb. 

Stayer László polgármester 

Van ilyen kimutatásuk? Készült ilyen az önök részéről? Azt nagyon szívesen 
megnézem azt a kimutatást, mert lózungokat én is tudok puffogtatni a világba. Olyan a 
dinamikája?! Van kimutatásuk arról, hogy mondjuk 2006-2010 között mennyi fiatal 
vándorolt el.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ha megnézzük, a lakosság számát, amikor képviselő lettem, akkor 6.800 volt, most 
alig 6000 fő.  

Stayer László polgármester 

Képviselő úr, ön sem gondolja komolyan, amit most mondott. Elvándorlás? Hát nem 
születtek gyerekek. Miért nem születtek gyerekek? Mert az önök Kormánya nem 
támogatta azt, hogy a családok gyereket vállaljanak. Ez a Kormány az, amelyik 
támogatja a gyermekvállalást, meg a munkavállaláshoz köti a gyermektámogatási 
kedvezményt. 
Benczúr, Pöstény: hát igazándiból nem rajtunk múlott. Nos, ha már Ön érintett 
Benczúrfalva tekintetében a Faluszépítő Egyesületben. Minden tiszteletem és 
elismerésem, valóban civil kezdeményezés volt. De azért valami csak elindította azt. 
Lehet, hogy azt, hogy mi voltunk azok, akik először kimentünk Mikulásra, és 
műsorral, meg ajándékokkal kedveskedtünk a benczúri gyerekeknek. És a 2010-es első 
Mikulás rendezvénynek a hangulata indította el azokban az emberekben azt, hogy de 
jó, hogy itt vagyunk ebben a kultúrházban ennyien. Miért pont most? Miért nem 2007-
ben? Nincs összefüggés a kettő között, biztos. De a Faluszépítő Egyesület két új 
ingatlant kapott Szécsény Város Önkormányzatától.  
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Hadd tegyek fel Önnek egy kérdést Képviselő úr. 2002 és 2010 között milyen értékben 
kerültek eladásra önkormányzati ingatlanok Szécsény városában? Mondjon egy 
számot! 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Nem tudom megmondani.  

Stayer László polgármester 

Milyen értékben kerültek eladásra? Nagyságrendet sem tud mondani? 
Képviselőtársaim, van esetleg valakinek tippje?  
 

Válasz nem volt. 

Stayer László polgármester 

328 millió forint. 328 millió forint! Hol van az a pénz, Képviselő úr? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Érdemes lenne azt is megvizsgálni, hogy a vagyongyarapodás hogy alakult abban az 
időben.  

Stayer László polgármester 

328 millió forintban adtak el önkormányzati ingatlant. Mi nem vettünk ilyen értékben, 
de pluszban vagyunk, az biztos. Mi nem eladtuk az ingatlanokat, hanem inkább 
vásároltuk. Benczúrfalván két ingatlant vettünk, amit átadtunk a civil szervezetnek. 
Igenis támogattuk a falunapot Benczúrfalván, támogattuk a főzőversenyt is, a 
disznóvágást is támogattuk az önkormányzat részéről. A klubhelyiséget felújítottuk, az 
önök által szapult start-munkaprogram keretében. Leszigeteltük, nyílászárót 
cseréltünk, cserépkályhákat építettünk bele. Pösténypusztán is, igenis elindult valami, 
ezért például, mert látták azt, hogy mi történik Benczúrfalván. Meg próbáltuk őket arra 
motiválni, hogy ne azt nézzék, hogy most az az öt nem jön, de az kettő meg eljön. És 
júniusban olyan spontán szerveződő falunapon voltam ott, hogy amikor megláttam 
azokat az embereket, könnybe lábadt a szemem, hogy mit értünk el. És ez ezerszer 
többet ér, mint az, hogy leviakolorozunk valamit. Higgye el nekem, mert látni kellett, 
mert ott kellett lenni velük, érezni azt. Nem volt se sztárfellépő, nem volt senki, csak 
maguknak, akik megszervezték. Csodálatos volt.  
Településrészi Bizottság: Van egy kellemes fiatalember az önök holdudvarából, aki 
most hirtelen nagyon fellángolt, és nagyon aktív életet él a világhálón. Számon kér 
rajtunk dolgokat. Tisztelettel kérdezem Önt, Antal Ferenc képviselő úr, mint 
benczúrfalvai kötődésű ember, Ön nem találkozott azzal az úriemberrel, akinek 
problémája van? Miért nem segített már neki, vagy miért nem hozta be a problémáját?  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Szintén nem tudom, hogy most miről van szó. 

Stayer László polgármester 

Egy úriembernek van problémája Benczúrfalván, és Ön miért nem találkozott ezzel? 
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Az ön elvtársa, már bocsánat a kifejezésért. Ön is képviselő. Ön, mint mondjuk 
Benczúrfalvához kötődő ember, és azért a Benczúrfalváért Faluszépítő Egyesületnek a 
tagja, Ön hozott be bármiféle problémát Benczúrfalváról? Miért most? 2010-es 
probléma, ugyan már, hagyjuk ezt.  
Civil szervezetek: én úgy gondolom, hogy önök megítéltek bizonyos támogatásokat 
2010-ben a civil szervezeteknek, és nem fizették ki nekik. Otthagytak csapot, papot. 
Nekünk kellett a 2010-es megítélt támogatásokat sorra-sorra kifizetni 2010-ben. Most 
2014-re eljutottunk oda, hogy a 2010-es támogatásoknak a dupláját tudjuk adni a civil 
szervezeteknek. Emellett nagyon sok pályázathoz hozzásegítjük őket. Nem jogos a 
kritikája képviselőtársamnak.  

Varga Béla képviselő 

Igazából, amit polgármester úr és képviselőtársam is mondottak, hosszan lehetne még 
folytatni a sort, de nem ez a célunk. Én azt hiszem, amit Antal Ferenc képviselőtársunk 
mondott, ahhoz tudnám hasonlítani, amit polgármester úr már kicsit pedzegetett, hogy 
amit önök folytattak, az egy rulett politika. Föltettek mindent a pirosra, ami már négy 
éve megbukott. Szerintem most sem fog bejönni, úgyhogy ennek szellemében 
szavazzunk a ciklusprogramról.  

Stayer László polgármester 

Még egy kérdésem lenne, mert azért a választópolgárokat jó lenne arról tájékoztatni, 
hogy változást akarnak. Mi az a dolog, amivel elégedetlenek a városban? Mert a Start-
munkaprogramra azt mondja, hogy az azért tulajdonképpen nem reménytelen.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ezt tőlem hivatottabb személyeknek kellene elmondani.  

Stayer László polgármester 

Hogy érti azt, hogy Öntől hivatottabbak? Ön is egy jelölt, nem? Ön is azok közé 
tartozik, akik változást akarnak a városban. Milyen típusú változást akarnak? 
Iskolaszerkezethez kívánnak hozzányúlni?  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Nem lehet.  

Stayer László polgármester 

Az emberek foglalkoztatása - azt mondta, hogy ez jó. Egyébként az Ön képviselőtársai 
között is volt, aki azt mondta, hogy jó.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Polgármester úr, akkor indítványozza, hogy lépjek vissza.  

Stayer László polgármester 

Én ilyet nem indítványozok. Csak jó lenne, ha a városlakók tudnák azt, hogy önök 
miket terveznek. Mert szóbeszédben sok mindent lehet hallani, emberek 
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eltávolításáról, egyebekről, amiket terveznek. Mennyiben állja meg ez a helyét? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

’56-ban történtek olyan dolgok. 

Stayer László polgármester 

Hát igen, az önök mártírjai.  

Varga Béla képviselő 

Nem is lehet már követni, hogy ez már MSZP, vagy DK, vagy Együtt PM, vagy 
Bajnai, mint az amőbák szakadnak le. 

Stayer László polgármester 

Én nem mondom, hogy nincs előrelépési lehetőség innen. Mi tudjuk, hogy van, de az, 
hogy változtatni, visszafordítani dolgokat, nem szabad, abban szinte biztos vagyok.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A történelem kerekét soha sem tudták visszaforgatni.  

Stayer László polgármester 

Itt nem a történelem kerekéről van szó, hanem a város életéről van szó. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Csatlakozom Varga Béla képviselőtársam javaslatához, szavazzunk.  

Varga Béla képviselő 

Egyetértünk Képviselő úr, egyre több dologban.  

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Kérem, aki a gazdasági program végrehajtásáról szóló beszámolót 
elfogadja, igennel és kézfelemeléssel jelezze! 
 
A képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, ellenszavazat 
nélkül elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
184/2014.(IX.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2011-2014. 
éves időszakra szóló gazdasági ciklusprogram végrehajtásáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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A napirend után távozott az ülésről Varga Béla képviselő. A képviselő-testület 

létszáma a továbbiakban: 8 fő. 

 
 
2. A Szociális Bizottság beszámolója 4 éves munkájáról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Juhász Miklós bizottsági elnök 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, Juhász Miklós bizottsági elnöknek.  

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Az előterjesztést minden képviselőtársa megkapta, különösebben nem akar 
kiegészítést tenni, de néhány gondolatot szeretne elmondani, már csak azért is, mert 
választások következnek, és tesznek fel az utcán kérdéseket a képviselőtársainak is, és 
meg tudják ezeket a kérdéseket válaszolni. 2011. szeptember 1-től látja el a bizottság 
elnöki tisztét, előtte dr. Pintér Sándor képviselő úr volt a bizottság elnöke, akinek most 
köszönetet mond, mert nagyon sokat segített neki, amikor átvette ezt a munkáját tőle. 
A beszámoló most négy évről szól, ezen időszak alatt 58 ülést tartottak, és körülbelül 
kétezer határozatot hozott a bizottság. A költségvetésben minden évben meg volt 
határozva a szociális ellátásokra fordítható keret, ezt minden évben túllépte a 
bizottság, de minden döntésüket jól és alaposan megfontolták, ezért a támogatást 
megkapták polgármester úrtól is és a testülettől is, mert sikerült úgy átcsoportosítani a 
költségvetés összegeit, hogy ezeket kis túllépéseket lehetett korrigálni. A temetési 
segélyről röviden szeretne szólni. A temetési segély összege tizenötezer forint volt, 
ami, ha jól emlékszik, az utolsó évben húszezer forintra fel lett emelve. A tizenötezer 
forint is kevés, meg a húszezer forint is kevés, de a költségvetésben így is komoly 
összeget jelentett az emelés. Elutasításra a kérelmek alig 1 %-a került, ami annak is 
köszönhető, hogy a szociális osztályon dolgozó, döntést előkészítő ügyintézők a 
kérelmezőket megfelelően tájékoztatták a törvényi előírásokról és a helyi rendelet 
szabályairól. A közmunkaprogram hatása a segélykérelmek számánál is 
megmutatkozott, mert minél többen kaptak munkát a programban annál jobban 
lecsökkent a segélyek száma. Ha van kérdés, szívesen válaszol, és várja a 
véleményeket, és ha van a javaslatokat is. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni elnök úr beszámolóját, és átadja a szót képviselőtársainak. 

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Megköszöni képviselőtársának az elismerő szavakat. A Szociális Bizottság ülésezett 
legtöbben az elmúlt négy évben, nagyon felelős munka folyik, szociálisan érzékenyek 
a tagok. Sosincs annyi pénz, amennyire szükség lenne ezen a területen, de azt 
gondolja, hogy de a költségvetésekkel előre vitték a jó ügyet. 
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Stayer László polgármester 

Nagy tisztelettel megköszöni az egész ciklus alatt nyújtott felelősségteljes és áldozatos 
munkáját Juhász Miklós úrnak, dr. Pintér Sándor úrnak, Makovinyi Sándor úrnak, 
Kolosi Tibor úrnak és Kovács Antal úrnak. Kéri képviselőtársait, hogy a Szociális 
Bizottság négyéves munkájáról szóló beszámolót fogadják el.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
185/2014.(IX.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a 
Szociális Bizottság 2010-től – 2014. augusztus 31-ig terjedő időszakra 
vonatkozó munkájáról készült beszámolót, és azt az előterjesztésnek 
megfelelően elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
3.  A Pénzügyi Bizottság beszámolója 4 éves munkájáról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Antal Ferenc bizottsági elnök 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót Antal Ferenc képviselő úrnak, a Pénzügyi Bizottság elnökének.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Az írásos beszámolót képviselőtársai időben megkapták. Megköszöni a pénzügyi 
osztály dolgozóinak az előkészítő munkát, amelyet a bizottság munkájának segítése 
érdekében tettek.   

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottsági elnök úrnak a beszámolót. Kérdezi, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye a beszámolóval kapcsolatban. 

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Szeretné megkérdezni elnök úrtól, hogy a bizottság szavazott-e erről a beszámolóról? 
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottság saját beszámolójáról szavazott, és egyhangúlag elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek.  

Stayer László polgármester 

Tisztelettel megköszöni Antal Ferenc elnök úrnak, Juhász Miklós úrnak, Smelkó 
István úrnak, dr. Pintér Sándor képviselő úrnak, aki szintén tagja volt ideig a 
bizottságnak, Kériné Szabó Mária asszonynak és Varga Tibor úrnak a négyéves 
ciklusban nyújtott munkáját. Minden elismerésünk az övéké, mert nagyon 
felelősségteljes bizottság munkáját látták el, nagyon komoly döntéseket készítettek 
elő.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a bizottság 
beszámolójának elfogadására vonatkozó határozati javaslatot, a következők szerint: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Pénzügyi Bizottság 2010. 
novembertől 2014. szeptember 15-ig végzett munkájáról szóló beszámolót az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja.” 
Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
186/2014.(IX.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Pénzügyi 
Bizottság 2010. novembertől 2014. szeptember 15-ig végzett 
munkájáról szóló beszámolót az előterjesztésnek megfelelően 
elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
4. Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság beszámolója 4 éves munkájáról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Smelkó István bizottsági elnök 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A bizottság a mai ülésén megtárgyalta a négyéves munkájáról szóló beszámolót, és 
négy igen szavazattal elfogadásra javasolják a képviselő-testületnek. A bizottság 28 
ülést tartott, melyen jól volt a tagok részvételi aránya. Az előterjesztésben is megtette, 
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de most is megköszöni a bizottság külsős tagjainak és képviselő tagjainak a részvételt. 
Megköszöni a hivatal dolgozóinak a bizottság működéséhez nyújtott segítséget is.  Azt 
gondolja, hogy a hivatal részéről mindenfajta segítséget megkaptak. Azt is jelezte a 
beszámolóban, hogy egy és háromnegyedévvel óriási változások történtek a 
közoktatásban a városban, intézmények szűntek meg, intézmények alakultak át, új 
intézményeket kaptunk, nemcsak közoktatásit, hanem közgyűjteményi intézményt is. 
Átalakult a közművelődési intézmény és a könyvtár is. Nagyon sok változást történt, 
és emiatt van, hogy többfajta intézménynévvel találkozhatnak a beszámolóban, és 
változott az is, hogy beszámolót kellett tartani egy intézménynek a ciklus első felében, 
a második részében már csak tájékoztatót tartott, ezért lehet, hogy esetleg tévedett az 
anyagban a megnevezésben, ezért elnézést kér az érintett intézményektől. Azt 
gondolja, hogy méltóképpen és jól fejezték be a mai, utolsó ülésükkel ezt a ciklust. 
Még egyszer megköszöni mindenkinek, aki segítette a bizottság munkáját, az 
önkormányzat részéről és a bizottság tagjainak is.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság elnökének a beszámolót. Mivel hozzászóló nem jelentkezett 
szeretné megköszönni Smelkó István elnök úrnak, Borda Tamás és Varga Béla 
képviselő uraknak, Géczy Ferenc úrnak és Oláh Róbert úrnak a bizottságban végzett 
munkájukat. A képviselő-testület nagyon sok fontos döntését készítették elő, ami nem 
pénzügyi, hanem szakmai jellegű volt, de meghatározó jelentőségű volt a város 
életében, a mindennapi életünkben sokszor nagyobb jelentőségű, mint egy-egy 
pénzügyi döntés. Megköszöni a bizottság segítségét, és a beszámolót elfogadásra 
javasolja.  
Szavazásra bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, 
hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
187/2014.(IX.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Oktatási, 
Művelődési és Sport Bizottság négyéves munkájáról szóló beszámolót 
megtárgyalta, a bizottság beszámolási időszakban végzett munkáját 
megköszönve azt elfogadja.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
5. Tájékoztató a Roma Nemzetiségi Önkormányzat 4 éves munkájáról  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Rácz Csaba József, a nemzetiségi önkormányzat elnöke 
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Stayer László polgármester 

A nemzetiségi önkormányzat elnöke nincs jelen az ülésen, de írásos tájékoztatóját 
megküldte, így azt képviselőtársai megismerhették. Úgy gondolja, hogy jó 
együttműködést sikerült kialakítani a roma önkormányzattal, és reméli, hogy ez a 
jövőben is így fog működni.  
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
6. Egyebek 
6.1. Előterjesztés a Rigó Miklós végrehajtás megszüntetése tárgyában  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Sürgősségi javaslatként került a képviselő-testület elé az előterjesztés. Megkéri 
alpolgármester asszonyt, hogy adjon rövid tájékoztatást az ügyről.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Úgy véli, képviselőtársai előtt nagyrészt ismert ez a probléma, mivel Rigó Miklós úr 
közmeghallgatáson is elmondta problémáját, és kérte a városvezetés segítségét annak 
megoldásában. 2003-ban induló perből voltak követelései a várossal szemben, mivel 
az útépítést úgy kivitelezték, hogy két utcának a csapadékvizét ráeresztették az 
ingatlanára, melynek következtében neki kára keletkezett. Ezt a Balassagyarmati 
Városi Bíróság, majd a Nógrád Megyei Bíróság vizsgálta és megállapította, hogy az 
önkormányzat hibázott, és kötelezte az önkormányzatot, hogy a Rigó Miklós és neje 
tulajdonában lévő 168/1 hrsz ingatlanon egy csapadékvíz-elvezető rendszert alakítson 
ki. Két részre kell bontani ezt a csapadékvíz-elvezető rendszert, az egyik az ingatlan 
telkén belül van, a másik viszont azon kívül, a Béke utca kereszteződésében, a 15. 
számú ház középvonalától megfelelő méretű folyókát kell elhelyezni, és ezen 
folyókából a föld alatt elhelyezett csövön kell elvezetni a vizet. Pontosan 
meghatározták, hogy milyen nagyságúnak kell a csőnek lennie, és az okozott kárt is 
helyre kell állítani. Mindezek tervezésére és kivitelezésére az önkormányzatunk 
kötelezett. Miután az ítélet megszületett, sajnos sok minden nem történt, ezért 
kénytelen volt Rigó úr 2009-ben önkormányzatunkkal szemben végrehajtást indítani, 
és tulajdonképpen ezt is megörökölte a mostani városvezetés. A választás után, 2010-
től folyamatosan egyeztettünk a szakhatóságokkal, tervezőkkel, és a végrehajtást 
kérővel is, és most jutottunk el oda, hogy pontot lehet és pontot is kell tenni ennek a 
történetnek a végére.  
A megoldásra három lehetőség van, az egyik az, hogy a kiállított végrehajtási lapnak 
megfelelően járunk el, tehát megterveztetjük és kiviteleztetjük az ítéletben leírt 
vízrendszert. Ennek a bekerülési értéke 2012-es árakon számolva körülbelül tizenhét 
és félmillió forint, és ehhez még hozzájön az ingatlanon kötelezően végrehajtandó, 
beázás miatt végrehajtandó felújítás költsége is. Illetve még ehhez kell hozzászámolni 
azt is, hogy a végrehajtás költsége is az önkormányzatot fogja terhelni.  
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Másik lehetőség, hogy a végrehajtási eljárásban felsorolt, az ingatlanon végzendő 
feladatokat számszerűsítjük, azaz pénzben váltjuk meg a kötelezettségünket, ez 
körülbelül tizenhétmillió forint, és akkor Rigó Miklós maga végzi el feladatokat. 
Végrehajtási költség itt az önkormányzatot terheli, továbbá az ingatlanon kívül eső 
feladatokat is el kell végeztetnünk.  
Van egy harmadik lehetőség is, amit alaposan végiggondoltunk, és egyeztettük a 
tulajdonossal is. Ha hosszútávon gondolkodunk, lenne egy olyan variáció is, hogy az 
egész ingatlant megvásárolnánk, akkor az ingatlanon kívül eső munkálatokat sokkal 
költséghatékonyabban tudnánk megoldani. Ebben az esetben huszonegymillió-
ötszázezer forintot kellene fizetni az ingatlanért, ez viszont később értékesíthető lenne.  
Bármelyik megoldást választjuk, az közel azonos költséget jelentene. A harmadikat 
azért tudná jobban javasolni, mert akkor az önkormányzat tulajdonában lenne egy 
olyan ingatlan, amit a továbbiakban értékesíteni lehetne, illetve meg tudnánk oldani, 
egy nagyon régi problémát, mert a Nagy Sándor utat belevezethetnénk a Mónus Illés 
utcában, és megszüntetnénk azt a kvázi zsákjelleget. Akkor nem kellene egy zárt 
csőrendszerben megoldani a vízelvezetést, hanem egy mély árokrendszerben meg 
lehetni oldani, ami a későbbiek során egy hosszabbtávú megoldást jelenthetne. 
Röviden így foglalná össze ezt az ügyet, ha valakinek kérdése van, szívesen válaszol.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni alpolgármester asszonynak a tájékoztatást. Kérdezi képviselőtársait, hogy 
van-e valakinek kérdése. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy az egész telek megvásárlásra kerülne? 

Stayer László polgármester 

Igen, a 168/1 hrsz-ú teljes ingatlan. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Véleménye szerint a harmadik megoldás a legjobb. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Elmondja még, hogy már többször végrehajtási bírságot szabtak ki az önkormányzatra, 
ami alkalmanként százezer forintot jelentett. Úgy gondolja, hogy ez sem hiányzik, 
hogy még ezzel megtoldjuk az eddig is nagy terhet. Akkor még hét-nyolcmillió 
forintból meg lehetett volna oldani, aminek mára a kivitelezési költsége 
megsokszorozódott. 

Stayer László polgármester 

Már évek óta keressük ennek az ügynek a megoldását, de akármelyik lehetőséget is 
választja a képviselő-testület, nincs jelentős eltérés a költsége között. A harmadik 
megoldási lehetőség esetén Rigó Miklós úr a megkapott vételárból saját maga 
megoldja a lakhatását, azt a gesztust még meg tudjuk tenni, hogy 2017-ig maradhat az 
ingatlanban.   
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy az az ingatlan annyit ér? 

Stayer László polgármester 

Ez egy megegyezés. Mi is tudjuk, hogy nem annyiba kerül Szécsényben egy ingatlan, 
de ha nem vesszük meg az ingatlant, akkor is körülbelül annyiba belekerül, és a 
probléma vagy megoldódik, vagy nem. Így meg le tudjuk zárni az ügyet.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Biztos benne, hogy az ügy, ez a folyamat nem 2003-ban indult, a vízelvezetési 
problémák már korábban jelentkeztek. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az lehet, hogy korábban keletkezett, csak nem lett megoldva, mert 2006. október 17-
én már jogerős volt a bírósági ítélet.  

Stayer László polgármester 

Kicsit visszakanyarodik az első napirendhez. 2006-ban is volt egy ciklusbeszámoló. 
2006-ban már bírósági végzés volt arra, hogy ezt, az akkor hét vagy nyolcmilliós pert 
le kellett volna zárni. Gondolja, hogy Antal Ferenc képviselő úr azt a ciklusbeszámolót 
azért elfogadta. 2010-ben megint volt beszámoló, akkor is el lett fogadva. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

2010-ben már végrehajtás is volt.   

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület bármelyik megoldást is választja, a végrehajtási eljárás 
megszűnik. A javaslata az, hogy a harmadik megoldást válassza a testület, mert azzal 
biztos, hogy ezt az ügyet nyugvópontra tudják helyezni. A másik két megoldásnál 
sajnos benne van az a lehetőség, hogy az a kivitelezés esetleg nem úgy sikerül, vagy 
közben bármiféle egyéb probléma adódik. Ha a képviselő-testület jóváhagyja a 
harmadik javaslatot, és a szerződés megkötésre került, akkor Rigó Miklós úr egy olyan 
nyilatkozatot is aláír, hogy innentől kezdve semmiféle követelése nincs. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Hozzáteszi még, hogy az első két felvázolt megoldásnál tulajdonképpen a végrehajtási 
eljárás befejeződik, és a végrehajtási költséget ki kell fizetni. Abban az esetben, ha 
megegyezés születik, akkor is meg kell fizetni a végrehajtónak a készkiadásait és 
egyéb költségeit, de nem a teljes végrehajtási költséget, ami huszonegymillió forint 
után szintén milliós nagyságrendet fog elérni.  

Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatást. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, először az 
előterjesztésben harmadikként megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja 
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szavazásra, amely a 168/1 hrsz-ú ingatlan megvásárlására vonatkozik. Kéri, hogy aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
188/2014.(IX.24.) határozata 

 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Rigó Miklós által 
1301-1-Vh. 1753/2009 számon kezdeményezett és Balla Zoltán előtt 
folyamatban lévő végrehajtási eljárás lezárása érdekében megvásárolja 
Rigó Miklós és neje szécsényi 168/1 hrsz ingatlanát 21.500.000 Ft 
vételáron. A végrehajtást kérő Rigó Miklós a szerződéssel egyidejűleg 
kéri a végrehajtási eljárás megszüntetését.   
A képviselő-testület megbízza a polgármestert szerződés megkötésére. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
6.2. Előterjesztés a Magyar úti társasházak közötti parkolók kivitelezésére 

beérkezett árajánlatok elbírálására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Képviselőtársai előtt is ismert az a probléma, hogy Magyar utcai iskola és óvoda előtt 
torlódások keletkeznek iskolakezdéskor és a tanítás végén is a megnövekedett 
forgalom miatt, és parkolási problémák adódnak. A Magyar utca 4-es számú és a 
Kossuth úti ingatlan között lévő területen a lakók már kialakítottak egy parkolót. 
Ugyanilyen zúzottkő borítású parkolót szeretnénk kialakítani a másik két épület között 
is. Erre vonatkozóan kértünk be árajánlatokat. Ezzel szeretnénk segíteni egyrészt az ott 
lakóknak, másrészt pedig a tanítási napokon odaérkezőknek is könnyíthetnénk a 
parkolást. Három szécsényi vállalkozót kerestünk, hogy adjon árajánlatot, melyet az 
előterjesztés tartalmaz. Javasolja a legelőnyösebb, azaz a legalacsonyabb ajánlati árat 
adó TRANS-QUICK Bt-vel kössön szerződést az önkormányzat a munka elvégzésére. 
Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel 
kapcsolatban. 

Borda Tamás képviselő 

Az ott lakók is nagyon örülnének, ha elkészülnének ezek a parkolók.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
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határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
189/2014.(IX.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsény, 
Magyar úti társasházak közötti 2 db parkoló kialakítására benyújtott 
ajánlatok közül a legelőnyösebb ajánlatot tevő TRANS-QUICK Betéti 
Társaság (3170 Szécsény, Petőfi út 26.) által benyújtott 1.650.000 Ft + 
áfa ajánlati árat fogadja el. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a nettó 
1.650.000 Ft összegű szerződést megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
6.3. Előterjesztés a Petőfi út csapadékvíz elvezetés kivitelezésére beérkezett 

árajánlatok elbírálására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Szintén régi probléma a Petőfi út csapadékvíz elvezetése, mivel nincs az utcában 
kiépítve csapadékvíz-elvezető csatorna, és jelentős esőzés az út alsó szakaszán 
lakóknak komoly problémát okoz. Az útburkolaton és a járdán folyó csapadékvíz a 
4/A., 4/B és 6. szám alatti ingatlanok kapubejáróján keresztül befolyik az ingatlanok 
területére, veszélytetve azok állagát, állapotát. Erre vonatkozóan a lakók már írásban 
jelezték kérésüket, hogy találjunk megoldást. Megterveztettük ezt a beruházást, az 
általunk kalkulált áron belül érkeztek ajánlatok, melyet szintén három szécsényi 
vállalkozótól kértünk meg. A legelőnyösebb, azaz a legalacsonyabb ajánlati árat a 
TRANS-QUICK Bt adta 2.450.000 Ft-os nettó áron, ezért javasolja, hogy a munkákra 
vele kössenek szerződést.  
Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel 
kapcsolatban. 

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Javasolja a szerződés megkötését TRANS-QUICK Bt-vel, és mivel a társaság vezetője 
abban az utcában lakik, így remélhetőleg kifogástalan munkát fog végezni.  
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Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
190/2014.(IX.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsény, 
Petőfi úti csapadékvíz elvezetés munkáinak elvégzésére benyújtott 
ajánlatok közül a legelőnyösebb ajánlatot tevő TRANS-QUICK Betéti 
Társaság (3170 Szécsény, Petőfi út 26.) által benyújtott 2.450.000 Ft + 
áfa ajánlati árat fogadja el. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a nettó 
2.450.000 Ft összegű szerződést megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
6.4. Előterjesztés új bölcsőde építéséhez ingatlanok megvásárlására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Még a tervezési időszakban vagyunk, de már most látszik, hogy a 2014-2020-as 
fejlesztési időszakban 100 %-os támogatásra lehet majd pályázni, ezt a lehetőséget 
szeretnénk megragadni, és egy új négycsoportos bölcsődét kialakítani Szécsényben. 
Ezzel további új munkahelyeket tudnánk létrehozni, és sokkal nagyobb ingatlanban 
tudnánk elhelyezni a gyermekeket, és nem utolsó sorban tudnánk segíteni a munkát 
vállaló szülőknek, hogy ne várólistán legyen a gyermekük, hanem el is tudjuk 
helyezni. Erre a Dugonics út 14. szám alatt lévő csodálatos ingatlan adna lehetőséget. 
Ennek az ingatlannak és a mellette lévő üres területnek a megvásárlásával több akkut-
problémát tudnánk egyszerre kezelni, hiszen 25 vagy 30 éve megoldatlan ott lévő 
társasházhoz vezető út és járda. A város rendezési tervében szerepel a Magyar útnak a 
Damjanich úttal való összekötése, ezeket a kérdéseket egyben tudnánk kezelni. Maga a 
bölcsőde megépítése 100 %-os támogatottságú pályázat keretében megoldható lenne, 
és ezzel együtt a parkoló és a megközelítő utakra is tudnánk támogatásokat szerezni.  
Arra kéri képviselőtársait, hogy adjanak ki egy szándéknyilatkozatot arra vonatkozóan, 
hogy ezeket az ingatlanokat megvásárolja az önkormányzat.  
Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy van erre fedezet a költségvetésben? 

Stayer László polgármester 

Valószínűleg nem az idei költségvetést terhelné már, a következő évben pedig 
reményeink szerint lesz lehetőség erre forrást biztosítani. 

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Nagyon örülne neki, mert a Damjanich úti társasházhoz vezető út, illetve annak hiánya 
is nagyon régóta problémát jelent az ott lakóknak.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
191/2014.(IX.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a 2014-2020-as 
fejlesztési időszakban új bölcsőde építése érdekében, kinyilvánítja 
szándékát a Szécsény, Dugonics út 14. szám alatti 1261 hrsz-ú 
lakóházas, és a 1262/2 hrsz-ú beépítetlen ingatlan megvásárlására.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ingatlanok 
megvásárlásával kapcsolatos tárgyalások lefolytatására, valamint a 
szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
6.5. Előterjesztés az OTP tulajdonában lévő ingatlan megvásárlására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Tájékoztatást ad arról, hogy a szécsényi OTP vezetője megkereste a közelmúltban, 
mivel a pénzintézet épületének felső szintje kihasználatlan, hogy tudnánk-e segíteni 
bérlőt keresni. Természetesen olyan bérlőt, aki az ő elvárásaiknak is megfelel. Most 
szintén a 2014-2020-as fejlesztési időszakra szeretne utalni, amelyben önkormányzati 
ingatlanok akadálymentesítésére, fejlesztésére 100 %-os támogatásra lehetne 
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pályázatot benyújtani. A megyei koncepcióba ezt az elképzelésünket be is illesztettük 
már, de csak önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanokra lehet a pályázatot 
benyújtani, ezért kéri képviselőtársait, járuljanak hozzá, hogy tárgyalásokat 
kezdeményezzen az OTP vezetőségével  a Feszty Árpád út 1. szám alatti ingatlan 
emeleti szintjének megvásárlására. Amennyiben az adásvétel létrejön, akkor a 
könyvtár, ami jelenleg a művelődési ház egyik helyiségébe van bezsúfolva, az méltó 
helyre kerülhessen, és betölthesse azt a közművelődési funkcióját, amire egyébként 
hivatott lenne, és egy csodálatos ingatlanba kerülhetne vissza. Nyilván ezért áldozatot 
kell vállalni az ingatlan megvásárlásával majd, de ezután busásan megtérülne, mert 
egy 100 %-os támogatottságú energetikai pályázattal napelemes rendszert lehetne 
kiépíteni, és onnantól kezdve tulajdonképpen csak a vízdíjat kellene fizetni. A modern 
könyvtárakban már nagyon sokat dolgoznak számítógépekkel, energiafelhasználás 
ilyen szinten is jelentős, de ezek költségét mind nullára lehetne hozni. Az OTP 
vezetője nagyon nyitott erre a konstrukcióra, örül az elképzelésnek, hogy olyan 
intézmény kerülne az emeleti részre, amely az ő működésüket nem zavarná. A 
vásárlással tovább gazdagíthatnánk a város vagyonát, és város kulturális értékeit is. 
Kéri képviselőtársai felhatalmazását a tárgyalások lefolytatására. Kérdezi, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Hagyománytisztelő emberként örül annak a lehetőségnek, hogy a régi helyére 
visszakerülhet a könyvtár. Támogatja az előterjesztést.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
192/2014.(IX.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete kinyilvánítja 
szándékát az OTP Bank tulajdonában lévő, Szécsény, Feszty Árpád út 
1. szám alatti, 1286 hrsz-ú ingatlan emeleti szintjének megvásárlására.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az OTP Bankkal 
történő tárgyalások lefolytatására, és az ezzel kapcsolatos 
intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 
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6.6. Előterjesztés Rácz Csaba József önkormányzati ingatlan megvásárlására tett 
ajánlatáról  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Rácz Csaba József, Bacsó Béla út 4. szám alatti lakos vételi szándékát jelentette be a 
Szécsény, 1424 hrsz-ú, 239 m2 területű, beépítetlen önkormányzati ingatlanra. Ezt a 
területet jelenleg is ő bérli és tartja rendben. Javasolja, hogy a kért terület értékesítsék 
kérelmező részére. Előtte fel kell értékeltetni az ingatlant, és annak ismeretében a 
vételárat megállapítani. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétel az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Kérdése, hogy nem tervez oda semmit az önkormányzat? 

Stayer László polgármester 

Nincs ilyen terv. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Támogatja a terület értékesítését, jelenleg is kérelmező használja a területet. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
193/2014.(IX.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul Rácz 
Csaba József, Szécsény, Bacsó Béla út 4. szám alatti lakos kérelmére a 
Szécsény, 1424 hrsz-ú, 239 m2 területű, beépítetlen önkormányzati 
ingatlan értékesítéséhez kérelmező részére. Az ingatlan 
tulajdonjogának átruházásával kapcsolatos költségeket a vevőnek kell 
viselni. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ingatlan 
értékesítésével kapcsolatban a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 
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6.7. Képviselői tájékoztató 
 

Stayer László polgármester 

Smelkó István képviselő úr jelezte, hogy tájékoztatást szeretne adni egy eseményről, 
ezért megadja neki a szót. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A Páter Bárkányi János katolikus óvoda vezetésétől hozott meghívót a képviselő-
testület számára a Mihály-napi vásárra. Szeptember 29-én 10 órai kezdettel kerül 
megrendezésre, ahol lesznek portékák és vásárfiák, játékok és finomságok kicsiknek és 
nagyoknak egyaránt. Szeretettel várják a képviselő-tagjait is, a vásárlással az óvodát 
támogatják.  

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület nevében is megköszöni a meghívást.  
 

A nyílt ülés napirendjének végére értek, tisztelettel megköszöni valamennyi 
képviselőtársának a munkáját, és azért nem köszön el véglegesen, mert azt javasolja, 
hogy zárják méltóan ezt a ciklust, és tartsanak még egy rendkívüli ülést, amikor 
ünnepélyes keretek között lezárják a 2010-2014-es ciklust. Október másodikára tervezi 
összehívni az ülést, a pontos kezdésről mindenkit értesíteni fog.  
Még egyszer megköszöni valamennyi képviselőtársának a munkáját. Antal Ferenc 
képviselő úrnak megköszöni, hogy vállalta ellenzéki képviselőként a részvételt a 
négyéves ciklusban. Mindenképpen becsülendő, hogy egy személyben itt volt, és 
nyilván az ellenzéknek az a dolga, hogy kritizálja az éppen aktuális vezető csapatot, 
ezt meggyőződése szerint tette, ezért úgy gondolja, hogy semmiféle neheztelés nem 
lehet a többiekben. A maga részéről külön megköszöni Antal Ferenc úrnak, hogy 
vállalta ezt, mert két személy nem vállalta. Elsősorban az a személy nem vállalta, aki 
több mint ezer embertől kapott felhatalmazást arra, hogy képviselő-testületi tagként 
tizenkét éves tapasztalatát, négy éves képviselői és nyolc éves polgármesteri 
tapasztalatát kamatoztassa a város javára, fogalmazzon meg kritikákat, segítsen abban, 
hogy a megkezdett beruházásokról tudjunk mindent, azokat be tudjuk fejezni. Ő ezt 
nem vállalta, Antal Ferenc úr viszont igen, ezért ismét kifejezi neki tiszteletét ezért. 
 
Jelzi, hogy a lakásbérleti ügyek megtárgyalására zárt ülés keretében kerül sor, ezért a 
nyílt ülést bezárja (1930 órakor). 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
  
  
 
 
 

Stayer László 
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 

 


